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ORG.0012.1.3.2022 

Protokół nr 35/22 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się 18 marca 2022 r. w Szkole Podstawowej w Rybarzowicach 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni, członkowie Komisji Rewizyjnej:  Jadwiga Górna, Wiesław Kopacz, Janusz 

Matlak, Józef Pawlik, Jerzy Więcek, Roman Wrona, 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rybarzowicach, Pan Dariusz Binda, 

 protokolant: Ewa Matera, inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy 

Buczkowice. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Kontrola wydatków Szkoły Podstawowej im. B. Chrobrego w Rybarzowicach w roku 

2021. 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek otworzył posiedzenie Komisji 

o godz. 9.13 i stwierdził jego prawomocność. 

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było sześciu członków Komisji (lista obecności 

załączona do protokołu). 

Ad 2. Kontrola wydatków Szkoły Podstawowej im. B. Chrobrego w Rybarzowicach 

w roku 2021. 

Radni przeanalizowali dokumenty źródłowe dotyczące wykonania budżetu w kontrolowanym 

okresie. 

Radny Więcek zapytał czy placówkę nękają jakieś pilne problemy, które wymagają podjęcia 

szybkiej interwencji. 

Dyrektor Szkoły powiedział, że z bieżącymi remontami szkoła sobie radzi (w ciągu ostatnich 

dwóch lat gruntownie wyremontowano dwie sale lekcyjne, aktualnie planuje się, o ile uda się 

wygospodarować fundusze, remont ogrodzenia obok boiska), jednak są problemy z centralnym 

ogrzewaniem oraz dachem – nie da się ich rozwiązać w ramach budżetu remontowego szkoły. 

Następnie Pan Dyrektor poinformował radnych, że: 

 piec centralnego ogrzewania został zamontowany w 2000 r. (w ubiegłym roku przed 

sezonem grzewczym miał awarię – wymieniono palnik) - jest on bardzo 

nieekonomiczny, 
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 dach był malowany kilka lat temu – odchodzi z niego farba, pojawia się rdza i przecieka 

w kilku miejscach (najgorzej jest na łączeniu budynków - trudno ustalić którędy wpływa 

woda), duże problemy wynikają też z zabudowania rynien (w przypadku zapchania 

cieknie po ścianie – trzeba rozcinać „buły”) – wiosną odbędzie się przegląd.   

Radny Pawlik zapytał ile gazu zużywa się w szkole. 

Pan Dyrektor powiedział, że w 2021 r. zużyto 46 tys. m3. 

Radny Wrona zapytał w którym roku wykonano dach. 

Dyrektor Szkoły powiedział, że w roku 2000. 

Radny Pawlik stwierdził, że dachu nie zrobimy, ale piece trzeba by ująć w budżecie gminy. 

Dyrektor Szkoły przekazał, że nad halą, której dach pokryty jest papą nie ma przecieków, więc 

być może warto zastanowić się nad wymianą odcinkami blachy na papę (jest tam deskowanie) 

– pojawiły się też teraz jakieś sposoby pokrywania blachy specjalną powłoką. 

Radny Więcek zapytał czy jest pokrycie finansowe na płace. 

Dyrektor Szkoły odpowiedział twierdząco, dodając, że coraz większe koszty generuje 

wzrastająca liczba dzieci z orzeczeniami o kształceniu specjalnym, którym trzeba zapewnić 

zajęcia rewalidacyjne oraz – w przypadku sprzężenia – nauczyciela wspomagającego (aktualnie 

w szkole pracuje trzech takich etatowych nauczycieli – trwają poszukiwania jeszcze dwóch). 

Radny Kopacz zauważył, że w przedstawionej dokumentacji było dużo faktur za terapię 

dziecka. 

Pan Dyrektor wyjaśnił, że szkoła nie zatrudnia specjalistów – rodzice dowożą dzieci na terapię 

do Żywca, a płaci za nią szkoła. 

Radna Górna zapytał czy są w szkole klasy integracyjne. 

Pan Dyrektor odpowiedział przecząco. 

Radna Górna zapytała czy na takie klasy nie przysługują większe środki. 

Dyrektor Szkoły powiedział, że wiążą się z nimi również znacznie większe wydatki (małe 

klasy, specjaliści). 

Radny Kopacz zapytał jaki zestaw pomocy zakupiono za 15 tys. zł. 

Dyrektor Szkoły wyjaśnił, że laptop i dwa tablety z licencjami (pozyskano na ten cel środki 

zewnętrzne z programu „Laboratoria Przyszłości”). 

Radny Kopacz zapytał jaki monitor kupiono za 7 tys. zł. 

Dyrektor Szkoły powiedział, że duży monitor do klasy – zamiast tablicy interaktywnej. 

Radny Kopacz zapytał ile jest w szkole tablic interaktywnych. 
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Dyrektor Szkoły powiedział, że dziesięć tablic i trzy monitory – tylko dwie klasy nie są 

wyposażone w tego typu sprzęt (są w nich projektory). 

Radny Matlak zapytał ile dzieci z Ukrainy zostało przyjętych do szkoły. 

Pan Dyrektor powiedział, że do wczoraj było jedno dziecko, wiadomo, że od poniedziałku 

będzie kolejnych pięcioro. 

Radna Górna zapytała ilu uczniów ma szkoła. 

Pan Dyrektor powiedział, że z oddziałami przedszkolnymi 315.  

Radny Więcek zapytał czy w budynku są jeszcze jakieś niewymienione okna. 

Dyrektor Szkoły odpowiedział przecząco, wyjaśniając, że wszystkie wymieniono dwa lata 

temu. 

Radny Więcek zapytał czy nie ma problemów kadrowych. 

Dyrektor Szkoły powiedział, że aktualnie nie ma. 

Radny Wrona zapytał czy nie ma problemów z halą oraz czy jest on obłożona. 

Dyrektor Szkoły powiedział, że nie ma problemów, a obłożenie jest pełne (przy czym 

wszystkim zainteresowanym stowarzyszeniom działającym na rzecz dzieci i młodzieży z naszej 

gminy jest ona bezpłatnie udostępniana na treningi). 

Radna Górna zapytała czy w szkole działa harcerstwo. 

Pan Dyrektor odpowiedział przecząco, dodając, że wśród uczniów są członkowie drużyny 

z Buczkowic. 

Radny Więcek zapytał czy działają w niej jakieś inne organizacje. 

Dyrektor Szkoły odpowiedział, że działa wolontariat Pomocna Dłoń oraz klub turystyczny. 

Radna Górna postawiła wniosek o zachęcenie młodzieży do udziału w akcji sprzątania świata, 

którą organizuje Biblioteka Publiczna. 

Radny Więcek wyraził opinię, że najważniejsze jest tutaj wychowanie – by dzieci nie śmieciły 

i upominały śmiecących. 

Dyrektor Szkoły powiedział, że są podejmowane działania w tym kierunku – między innymi 

na lekcjach wychowawczych – i zadeklarował zwrócenie uwagi na potrzebę ich nasilenia. 

Radny Pawlik wyraził uznanie dla utrzymania budynku szkoły i gospodarności Dyrektora. 

Radny Więcek przychylił się do opinii Radnego Pawlika oraz podkreślił, że nie wpływają do 

gminy w związku z działalnością szkoły żadne uwagi krytyczne.  

Innych uwag nie wniesiono. 
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Ad 3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie o godz. 10.20. 

Protokół podpisano w dniu 20 kwietnia 2022 r. w Urzędzie Gminy Buczkowice. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji:  

Radny Jerzy Więcek:   …………………………………….. 

 

 

 

Członkowie Komisji: 

 

Radna Jadwiga Górna  …………………………………….. 

 

Radny Wiesław Kopacz …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 

 

Radny Józef Pawlik  …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

Dyrektor Szkoły, Pan Dariusz Binda  …………………………………….. 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

Protokołowała Ewa Matera 

 

 




